
Generalforsamling i GFB78 den 13.03. 2024 
1. Generalforsamlingen blev afholdt i Grøndal MultiCenter. Helle Hjort blev valgt til 

dirigent blandt de 14 fremmødte medlemmer. Helle konstaterede at generalforsamlingen 

var lovligt indkaldt. 

 
2. Bestyrelsens beretning blev fremlagt af Henning. 

Fem medlemmer har meldt sig ud (heriblandt Heini og Toke), og nye er kommet til, så vi 
nu er 50 medlemmer. 

I FSKBH turneringen 22/23 endte de fire tilmeldte hold som henholdsvis nr. 4 (hold 1, 

Specialrækken), nr. 6 (hold 2, Veteran 6 1. division), nr. 6 (hold 3, Senior 4, 1. division) 
og nr. 5 (hold 4, Senior/Veteran 4, 2. division). Hold 2 blev trukket fra turneringen 23/24, 

da der manglede holdleder. Tak til Sharon og Lars for at stille op, når der mangler spillere. 
Banebelægningen har været lav i sommerperioden (slut og start af sæson). Baner som ikke 

benyttes skal afmeldes. 

Bestyrelsen har ansøgt Fritidsudvalget under Københavns kommune om de samme baner 
som hidtil i perioden august 2024 til juni 2026, dvs. hele hal J fra kl. 20-23 og de sidste tre 

baner i hal K fra kl. 20-22.  Oktober 2023 betalte klubben 4680 i halvårligt banegebyr til 
Københavns kommune. 

Julefrokost blev afholdt den 2. december 2023 med 31 deltagere og mad fra Smageriet. 

 
3. Regnskabet blev fremlagt af Ib og efterfølgende godkendt. Årets resultat var et mindre 

underskud på 3.863 kr. Juleafslutning kostede 6.986 kr. (11.636-4.650 kr.). Facilitetsgebyr 
på 14.100 kr. omfatter året 2022 og en del af 2023. Med den pris kunne man godt forvente 

at banerne blev holdt rene og ikke var så glatte. Omkostninger til KFIU var 3.070 kr. og 

bankgebyr/hjemmeside 1932 kr. Som noget nyt var der en renteindtægt på 29 kr. GFB78 
har aktiver på 61.537 kr. svarende til to års kontingent. Der var indkøbt 2 kasser med 

boldrør (19.200 kr.). Boldforbruget udgjorde 4.256 kr. 
  

4. Kontingent blev fastsat til 500 kr. som hidtil (0 kr. for æresmedlem) plus 200 kr. for alle i 

banegebyr, svarende til en samlet pris på 700 kr. (200 kr. for æresmedlem). 
 

5. Der vil blive afholdt intern turnering onsdag den 15. maj og julefrokost lørdag den 7. 
december 2023.  

 

6. Henning Kristensen blev genvalgt som formand. Lars Gotfredsen blev valgt som 
bestyrelsesmedlem, da Jan Lindboe har trukket sig. Lotte Cordua blev valgt som revisor. 

Henning Kristensen blev valgt som repræsentant til Grøndalsvænge Fritidsforening. 
 

7. Hvert hold skal udpege en holdleder. Henning er holdleder for hold 1 og 4, mens Henrik 

er holdledere på hold 3.  
Salgsprisen på badmintonbolde (190 kr.) tilstræbes i runde beløb at afspejle kostprisen 

(192 kr.). 
Det bør påtales for Grøndal MultiCenter, at banerne er glatte/beskidte. 

Der er ansøgt om 20.000 kr. til brugermidler (trøjer) i Grøndal MultiCenter. 

 
Referent: Henrik Aggerbeck 


